
       

             Innkalling til årsmøte             

         onsdag 15. mars 2023 kl 19:00  

    på Bryne Kro og Hotell 

  

  Saksliste:   

1. Åpning ved leder 

2. Godkjenning av innkalling og saksliste 

3. Valg av møteleder 

4. Valg av referent 

5. Valg av to til å skrive under protokoll 

6. Gjennomgang av årsmelding 2022 

7. Gjennomgang av regnskap 2022 

8. Innkomne saker 

9. Valg  

              

 Kl. 20:00 middag/dessert         

          

Etter årsmøtesakene og mat har vi innlegg med Laura Jensen «Små-i-ro – Helse 

på smågris» og kort innlegg ved veterinær Annelise Svindland.  

 

Vel møtt til alle medlemmer! 

         

   Styret i Forum Gris Rogaland 

 

 

 

 



Årsmelding 2022 
 

Siste årsmøte ble holdt 11. mars 2022 på Utstein Kloster, med påfølgende Svinekongress. 

Det var 17 deltakere på årsmøte. Foruten vanlige årsmøtesaker, ble det foretatt en 

vedtektsendring vedr kriterier for å være medlem. For å være medlem: Skal ha gris, delta i 

IN-GRIS og ha godkjent helsegrisstatus. 

Styret i 2022: 

Leder:   Tormod Frode Ropeid 

Styremedlem:  Solfrid Holta 

Styremedlem:   Heino Nielsen 

Styremedlem:              Jakob Bø         

1. Varamann:              Inger Anne Refsnes (møter fast på styre møta) 

2. Varamann:              Jan Tore Mortveit 

 

Verv utenom styret: 

Regneskap/sekretær: Jæren Rekneskapslag v/Gro Mabel Anda 

Revisor:  Magnar Møller 

Valgnemnd:  Bent Ove Byberg  1 år 

   Eirik Sunde   2 år 

   Roald Gjeteskjær  3 år 

                                                                                                                   

Pr 31.12.2022 er det 66 medlemmer i Forum Gris Rogaland. 

 

Aktiviteten i 2022: 

• I 2022 hadde vi 5 styremøter og behandla 18 saker. De første 9 sakene er 

repeterende, og disse er vi innom på hvert møte.  

• Med sin faglige kompetanse og store interesse for svineproduksjon har vi hatt med oss 

veterinær Annelise Svindland på styremøtene og andre møter.  

• Svinerådgiver Erik Jensen fra Danmark bidrar med sin kompetanse på kraftforanalysene og 

FG sender ut sms og tilbyr hans kompetanse til medlemmene. 

• 11.-12. mars ble årsmøte og svinekongress gjennomført på Utstein Kloster. På 

Svinekongressen var det 63 deltakere påmeldt, inklusive innledere.  



Tema på kongressen: Fiskå Mølle v/Peter Heil – Hvordan får vi søerne til at præstere 

i farestalden? BRI Landbruksbygg AS v/Vegard Scanke – Greenfarm – bondens eget 

energi og miljøanlegg. Norsvin v/Olav Tjelta – Orienterte kort om prosjektet 

«Friskere gris i Rogaland og Vestland». Landkreditt v/Peder Skåre – Økonomi i 

svineproduksjonen og utfordringer med økte kostnader. Fatland Jæren v/Harald 

Pedersen – samme tema som Peder Skåre, men med fokus på at kjøttsalget går ned, 

samtidig som kostnadene går opp. Statsforvalter Rolf Gunnar Husveg – Fremtidstro. 

Påtroppende statsforvalter Hanne Elin Herrebrøden var tilstede og ble presentert. 

Prima Jæren v/Leidulf Sigmundstad – Små-i-ro prosjektet. Nortura v/Laura Jensen – 

Ødemsykens vesen. Veterinær Annelise Svindland – Tarmadenomatose – fordelen 

med vaksinering, og hvor viktig det er å ivareta vår psykiske helse. Salubritas v/Bjarte 

Sørensen – Kort info om MRSA. FKRA v/Gert Vognstoft – Erfaringer med bruk av 

Ekspandat. BLS v/Roald Holen – Heldiggris. 

Det var et vellykka arrangement der sponsorene våre holdt gode innlegg - med god 

dialog mellom innledere og deltakere. 

• 5. april 2022 medlemsmøte med FKRA og Fisk mølle vedr økte priser på kraftfòret. 

Det møtte ca 40 personer. 

• 3. mai – Medlemsmøte om SPF/sanering, i samarbeid med Norsvin Sør-Vest. Det var 

to møter, ett for rådgivere og ett for svineprodusenter om kvelden. Det møtte ca 25 

rådgivere og 45 produsenter. Møte var veldig bra. 

• Stormøte 10. og 11. mai «Framtidas dyrehold», på hhv Undheim Samfunnshus og på 

Tysværtunet. Det var Statsforvalteren som inviterte. Tema: «Smakebiter fra 

dyrevelferdsforsking» v/Cecilie Marie Mejdell fra Veterinærinstituttet, «God 

dyrehelse og velferd, nøkkel til økt verdiskaping og inntjening» v/Olav Eik Nes fra 

Norsvin, Olav Tjelta om prosjekt SPF, og til slutt «Nytt om dyrevelferdsprogrammet», 

v/Siv Svendsen fra Animalia. 

• Styremøte 18. mai hadde vi besøk av Geir Nødland fra Mattilsynet. Han ønsket å 

presentere seg og hvordan Mattilsynet arbeider. De ønsker å bedre omdømmet sitt, 

og vil være en støttespiller for produsenten. De har veldig mange ansvarsområder, 

det være seg slakteri, besøke produsenter, serveringssteder og kosmetikk, bare for å 

nevne noen. De ønsker å spisse kompetansen på det enkelte fagfelt, ikke favne så 

bredt. Det er norske myndigheter, EU eller globalt som setter standarden til Mat-

tilsynet. Det er altså ikke Mattilsynet som setter kriterier ved tilsyn. Mattilsynet 

ønsker å heie på de flinke bøndene, slik at de som driver dårlig ikke får alt fokus. Det 

ble informert om svinekampanjen som har pågått, her vil rapporten være klar på 

nyåret.  

Mattilsynet sine utfordringer: Oppfattes som vanskelige, de skal formidle et 

komplisert regelverk, kontakt med næringa, stor variasjon blant produsentene, 

krevende å få full oversikt og det er vanskelig å fange opp de dårligste dyreholdene. 



Hva kan griseprodusenten gjøre: Slå ned på uakseptabel oppførsel. Verdig avslutning, ved 

avvikling av produksjon. Mattilsynet ønsker at vi tar kontakt for ris og ros. Vi må spille på lag. 

• Regionsamlinga 23. september til Norsvin. Tre stykk fra styret deltok.  

• Møter med Fiskå Mølle og Felleskjøpet Rogaland Agder ble holdt 6. oktober på Bryne 

Kro og Hotell. Tema på møtene er årets kornhøst, økte priser, sortiment og nyheter. 

Vi ser og på om det er aktuelle tema/ fagmøter vi kan samarbeide om. 

Som vanlig har fòrprøver vært i fokus! Vi ønsker å ha en viss kontroll over råvarene 

og kvaliteten på blandingene. Vi har i løpet av 2022 sendt inn 6 kraftforprøver til 

analyse. Heino Nielsen tar imot kraftfòrprøver og sender videre til analyse, og det er 

mulig å levere til Mabel på kontoret på Særheim. Mer info på nettsida: 

www.forumgris.no 

• Ø-Vet – Nyhetsbrev vinter 2022 ble utsendt til medlemmer og sponsorer. 

• Heimesida / facebook – brukes ved arrangement og annen aktuell informasjon. 

 

 

Vi oppfordrer medlemmene til å levere inn prøver til analyse. Medlemmer kan 

også sende inn prøver selv. For mer info - kontakt Heino Nielsen ☺ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 En stor takk til sponsorene våre: Fatland, Fiskå 

Mølle, Felleskjøpet Rogaland Agder, Prima 

Jæren, Bryne Landbruksservice, Nortura BA og 

Jæren Rekneskapslag for økonomisk og faglig 

støtte som gjør det mulig for oss å drive til beste 

for våre medlemmer 😊   

http://www.forumgris.no/


Forslag fra valgnemnda for styre 2023 
 

 

Leder   (1 år)  Heino Nielsen   Ny 

Styremedlem (2 år)  Jan Erik Asbjørnsen  Ny 

Styremedlem  (1 år)  Solfrid Holta   Gjenvalg 1 år 

Styremedlem (2 år)  Ivar Stangeland   Ny 

1.Varamedlem (1 år)  Inger Anne Refsnes  Gjenvalg 

2.Varamedlem (1 år)  Erik Thomas Heigre  Ny 

 

Verv utanom styre: 

Revisor  (1år)  Magnar Møller   Gjenvalg 

Sekretær/økonomi   Jæren Rekneskapslag, Gro Mabel Anda 

  

Valgnemd 2023: 

Eirik Sunde  (1år)  Ikkje på valg 

Roald Gjeteskjær (2år)  Ikkje på valg 

Jarle Hadland (3år)  Ny 

 

 

Honorar til styre: 

Ingen endringer i godtgjørelsen. 

 

                                                                                                               

 

 


